
Hørings budget forslag 2016

Høringssvar fra de 3 bestyrelsesmedlemmer fra Skovmusen (Ved Vesterhavet)

I råderumskataloget kan vi i Bestyrelsen se at, den store institution i Oksbøl er udgået af forliget.

Vores hørings svar går derfor på Skovmusens fremtid.

Vi mener at personalet og børnene allerede har oplevet rigeligt med forandringer de seneste år. 

 Lukning af Vrøgum børnehave der medførte sammenlægning med Skovmusen.
 Etablering af Skovhytten (For at få plads til børnene fra Vrøgum).
 Udvidelse af Skovmusen med vuggestue.
 Etablering af ”Ved Vesterhavet”, samt indgå nyt samarbejde med Billum børnehave.
 Samarbejdet med Billum børnehave ophører og vi står derfor nu selv.

Vi mener at personalet bør få ro til, at udføre det arbejde de brænder så meget for at udføre, og 
ikke spilde tid endnu engang på, at skal til at indordne sig til, at være en del af et allerede kørende 
samarbejde mellem andre institutioner. Det vil kræve for meget af det allerede hårdt prøvede 
personale. 

Vi ønsker derfor at, skovmusen kan få lov til at stå alene indtil, man starter den nye struktur i 
januar 2018.

Mvh.

Jørgen Søndergård

Bestyrelsesformand for Ved Vesterhavet


